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	EUNIC GLOBAL: 

EUNIC reprezintă rețeaua europeană a institutuelor naționale pentru cultură. Înființat în 2006, EUNIC este un lider recunoscut în cooperarea cultural. EUNIC are 33 de membri din 27 de state membre UE și peste 90 de clustere stabilite în Asia, Australia, Europa, Orientul Apropiat și Africa de Nord, Africa Subsahariana America de Nord și de Sud. EUNIC susține crearea parteneriatelor între institute și organizații culturale, cu scopul de a îmbunătăți și consolida dialogul dintre societatea civilă Europeana și restul lumii.

Membrii EUNIC operează în domenii precum artă, lingvistică, educație și tineret, știință, dialog intercultural și departamente de dezvoltare. Rețeaua EUNIC se bazează pe cooperarea deschisă și abordează o strategie bottom-up de tip ONG cu o administrare compactă, independentă și flexibilă.
Pe plan local, membrii EUNIC se afiliază în clustere pentru a comunica în cazul proiectelor și inițiativelor comune. Clusterele pot uni membrii într-o țară, regiune sau oraș, în funcție de densitatea membrilor locali.

EUNIC este un partener vital pentru relațiile culturale internaționale, datorită expertizei pe care o deține și a rețelei extinse în întreaga lume. Prin cumulul de competențe al membrilor săi și acționând ca un think tank pentru instituțiile Europene, munca EUNIC tinde să completeze activitățile și inițiativele Uniunii Europene în domeniul culturii.

Proiectele EUNIC contribuie la conectarea culturii cu arii precum dezvoltarea, ecologia, prevenirea și soluționarea conflictelor. Proiectele încurajează de asemenea inovția și dezvoltarea economiilor creative. 


	EUNIC GLOBAL: 

European Union National Institutes for Culture (EUNIC) is Europe’s network of national cultural institutes, with 33 members across 27 EU member states and over 90 clusters established in Asia, Australia, Europe, Middle East and North Africa, North and South America and Sub-Saharan Africa. EUNIC actively supports the creation of partnerships between Cultural Institutes and other cultural organisations, aiming to improve and consolidate the dialogue between European civil society and the world.
EUNIC members work in the arts, language, youth, education, science, intercultural dialogue and development sectors. EUNIC network is based on open cooperation and works in a bottom up NGO-style with a compact, independent and flexible administration.
On the local level, EUNIC members join together in clusters to collaborate on common projects and initiatives. Clusters can unite members in a country, region or city, depending on the density of local members. 
EUNIC is the vital partner for international cultural affairs, because of its special expertise and world-spanning network. Serving as competence pool and think tank for European institutions, EUNIC complements EU initiatives and activities in the field of Culture.
EUNIC projects contribute to connecting culture with such key areas as development, ecology, conflict prevention and conflict resolution. The projects also foster innovation and development of creative economies.

	EUNIC是全球欧洲国家文化学院联盟，成立于2006年，是文化合作方面公认的领导者。在27个国家拥有33各会员组织，并在150个国家拥有2000多家分分会和数千个当地合作伙伴。其会员组织致力于在艺术，语言，青年，教育，科学，文化间的对话和发展领域工作。EUNIC联盟是由下而上的非政府组织，其组织结构紧密而且独立并采用灵活和开放的管理方式。在地方一级上，EUNIC成员就共同项目和倡议进行合作。团队合作形式可以国家，城市或者地区为单位，这取决于当地成员的密度。目前已在亚洲，澳洲，欧洲，中东和北非，北美/南美和撒哈拉以南非洲地区共设立了93个团队合作成员。EUNIC因其特殊的专业知识和世界范围的联盟组织而成为国际文化事务中重要的合作伙伴。EUNIC作为欧洲机构智库，为补充欧盟文化做出了许多举措和活动。EUNIC项目致力于在重点领域如发展，生态环境，预防冲突和解决冲突方面和文化之间的联系。此外，该项目还促进改革和创新经济的发展。

	Academia Națională de Arte a Chinei

Academia Națională de Arte a Chinei (CNAA) este una dintre primele unități care au fost autorizate de Consiliul de Stat pentru desfășurarea programelor de doctorat și masterat, punând la dispoziție 8 programe de doctorat și 9 de masterat în domeniul artistic , autorizate de  Comitetul de Evaluare al Consiliului de Stat. Subiectele puse la dispoziție sunt: studiul artei, muzicologie, arte frumoase, arta design-ului, dramaturgie și operă tradițională, film, televiziune și broadcasting, dans și literatură. În anul 2003 CNAA a primit acreditare în vederea înființării unui program post-doctoral. Primește studenți din Hong Kong, Macao și Taiwan, care au posibilitatea de a urma programe de doctorat începând cu anul 2006. Prin aprobarea Ministerukui Educației și al Culturii începând cu anul 2008, Academia Națională de Arte a Chinei accept studenți străini. 


	The Chinese National Academy of Arts 

Chinese National Academy of Arts (CNAA) is one of the first proclaimed units by the State Council that has the right to confer art Ph.D. and MA degrees and it is also the one that holds first-class subjects of arts, conferring 8 Ph.D. and 9 MA degrees authorized by the Degree Committee of the State Council. Subjects are respectively art study, musicology, fine arts, design art, drama and traditional opera, film, broadcasting and TV, dance and literature. In 2003, CNAA was authorized by China Ministry of Personnel to set up a mobile postdoctoral station. It is also one of the first units approved by the Degree Office of the State Council to confer MA degrees in the art discipline to on-the-job applicants. It has been enrolling students from Hong Kong, Macao and Taiwan to take Ph.D. and Master degrees since 2006. In 2007, CNAA was authorized by the Degree Committee of the State Council to confer art major master, which started to enroll MFA students. Being approved by the Ministry of Education and Ministry of Culture in 2008, CNAA started to enroll foreign students. 


	中国艺术研究院
CNAA为中国艺术研究院，它是第一个国务院授予艺术博士学位和硕士学位的学院。拥有一流的艺术学科，有国务院学位委员会授予的8个博士学位和9个硕士学位，分别为艺术研究，音乐学，美术学，设计艺术，戏剧和戏曲，电影，广播电视，舞蹈和文学。2003年，CNAA由中国人事部授权设立博士后流动工作站，这也是经国务院学位办给在职申请者在艺术学科授予硕士学位的首批单位之一。自2006年，已招收了来自香港，澳门和台湾的可获取博士学位和硕士学位的学生。2007年，CNAA被国务院学位委员会授权授予艺术专业硕士，开始招收艺术硕士学生。2008年由教育部和文化部批准，CNAA开始招收外国留学生。


	Institutul Cultural Român 

Institutul Cultural Român, înfiinţat în 2003 și are ca misiune promovarea valorilor culturale românești în lume şi stimularea conexiunilor între creatorii din România şi mediile culturale internaţionale. Rețeaua ICR, extinsă treptat, cuprinde în acest moment institute culturale în 18 orașe din 16 țări. Institutul Cultural Român este, din 2007, membru al European Union National Institutes for Culture (EUNIC), parteneriat european al institutelor naţionale de cultură care investesc în proiecte transnaţionale. O inițiativă importantă derulată de EUNIC împreună cu Academia Națională de Arte a Chinei este Dialogul Cultural Europa – China, ajuns în 2014 la cea de-a VI-a ediție: București, 16-18 octombrie. Alături de acțiunile de diplomație culturală, o dimensiune importantă a activității ICR vizează susținerea cooperării între artiștii și organizațiile culturale din România și omologii lor din străinătate. Convingerea care fundamentează aceste demersuri este aceea că deschiderea către alte culturi, cunoașterea reciprocă și interacțiunea favorizează creativitatea și dezvoltarea fiecăreia dintre părțile implicate.  Printre programele de succes dezvoltate de ICR se numără cele menite să sprijine traducerea şi editarea autorilor români în străinătate. Prin acest program, coordonat în cadrul ICR de Centrul Național al Cărții, au fost susținute până acum peste 400 de  apariții în 31 de țări. Din oferta institutului fac parte, de asemenea, cursuri de limbă şi civilizaţie românească, organizate atât în ţară cât și în rețea, precum și burse pentru traducători și jurnalişti culturali.


	The Romanian Cultural Institute

The Romanian Cultural Institute was founded in 2003 with a view to promoting Romanian culture abroad and providing a platform for stimulating encounters between Romanian and other cultures, mutual knowledge and increased interaction are catalysts for creativity and development of all parties involved, while enhancing respect and dialogue among civilizations. The RCI network, which has expanded in time, now includes cultural institutes in 19 cities in Lisbon, London, Madrid, New York, Paris, Prague, Rome, Stockholm, Szeged, Tel Aviv, Warsaw, Venice and Vienna. Since 2007, the Romanian Cultural Institute has been a member of the European Union institutes that invest time and money into trans-national projects. The China-Europe Cultural Dialogue is an important initiative between EUNIC and the Chinese National Academy of Arts. It has been in existence for 6 years and the next event will be held in Bucharest on 16 -18 October 2014. Besides being an active promoter of cultural diplomacy, the Romanian Cultural Institute runs cooperation projects between Romanian artists and cultural organizations and their foreign counterparts. Supporting the translation and publication of Romanian authors abroad is one of the Romanian Cultural Institute’s most successful programmes. Working with foreign publishers interested in publishing works by Romanian authors has resulted in over 400 publications in 31 countries. The RCI also offers classes and lectures in the Romanian language and Romanian civilization, and cultural journalists in Romania.

	罗马尼亚文化研究院
罗马尼亚文化研究院，始建于2003年是公立机构，致力于在世界各地宣传罗马尼亚文化。为了实现这一点，罗马尼亚的艺术家，文化人员和作家为传播文化信息做出了努力。此外，罗马尼亚文化研究院以文化出口为手段，通过其17个海外分部机构，让外国民众可以体验到罗马尼亚的文化产品。这些分布机构位于柏林，布鲁塞尔，布达佩斯（在赛格德的子公司），基希纳乌，伊斯坦布尔，里斯本，伦敦，马德里，纽约，巴黎，布拉格，罗马，斯德哥尔摩，特拉维夫，威尼斯，维也纳和华沙。这些机构旨在组织高水准适应外国民众口味的文化活动，同时，也在确保平衡来维持自己的独特性和文化活动的国际影响力。



